
Zápisnica 
zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 16.05.2019 v zasadačke Obecného úradu v 

Bystričke. 

 
Prítomní :    Zdenka Maršalová, starostka obce  
                      Viliam Lučanský 
                      Ing. Martin Matula 
                      Ing. Jaroslava Tureková 
                      Ing. Marek Korbeľ 
                      Mgr. Elena Pospíšilová 
                      Ing. Peter Rendek 
- prezenčná listina (príloha č. 1) 
 
Ostatní prítomní :  občania Bystričky, Dušan Woletz, Stanislav Pšenka 
 
1. Otvorenie  

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Bystričke otvorila a viedla Zdenka Maršalová, 
starostka obce. V úvode privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných a 
skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 6, chýba Ing. Rastislav Košút. Obecné 
zastupiteľstvo v Bystričke je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Návrh programu zasadnutia 
obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na zasadnutie obecného 
zastupiteľstva.  
 

Program: 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Rozpočtové opatrenie č. V/2019 
6. Prerokovanie finančnej uzávierky, Záverečný účet obce za rok 2018 
7. Správa o hospodárení prevádzky za rok 2018 
8. Správa komisie sociálno-podnikateľskej 
9. Deň detí – zabezpečenie akcie 
10. Došlá pošta, rôzne 
11. Diskusia 
12. Záver 

 
 
3.  Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
     Návrhová komisia: Ing. Malko , Ing. Rendek a Ing. Korbeľ 
     Overovatelia zápisnice:  p. Lučanský a Mgr. Pospíšilová 
 
4. Kontrola uznesení 
Starostka: 
39/2019  - stavebná komisia – riešenie parkovania pred OÚ, Coop Jednotou a školou. 
Ing. Korbeľ –odporúča dať spracovať projekt parkovania firme Hakom.  



57/2019 – prerokovanie cenovej ponuky na zimnú údržbu na rok 2019/2020 
p.Lučankský – zapracovať do zmluvy trvanie zimnej údržby minimálne 3 roky. 
Starostka – teraz sa rieši, či vôbec prijať ponuku firmy Gringos digger com. (príloha č.2) 
Zmluva bude posudzovať a schvaľovať neskôr. 
 
5. Rozpočtové opatrenie č. V/2019 
Materiály (príloha č.3) poslanci dostali.  
Ing. Tureková – poslanci berú  na vedomie a ide o presuny položiek  
 
6. Prerokovanie finančnej uzávierky. Záverečný účet obce za rok 2018 
Materiály (príloha č.4) na prerokovanie poslanci obdŕžali s pozvánkou. Materiál predkladá 
ekonómka Viera Daruľová – bol zverejnení na web stránke obce Bystrička. Zhrnula hosp. 
výsledok. Bola prerokovaná výročná správa obce Bystrička (príloha č.5). Ing. Tureková 
predložila stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Bystrička  (príloha č. 6) 
Poslanci schválili záverečný účet jednohlasne, bez pripomienok. 
 
7. Správa o hospodárení prevádzky za rok 2018 
Správu ( príloha č.7) predniesla Ing. Magdaléna Mallá, ekonómka obce. Vyzdvihla nárast 
dôchodcovských obedov ako aj zmodernizovanie kuchyne.  
Diskusia: 
Ing. Rendek poďakoval pracovníkom prevádzky za ich odvedenú prácu. 
 
8. Správa komisie sociálno-podnikateľskej 
Mgr. Elena Pospíšilová prečítala správu sociálno-zdravotnej komisie. Poslanci zobrali správu na 
vedomie bez diskusie. 
 
9. Deň detí – zabezpečenie akcie. 
Starostka – akcia sa uskutoční 1.6.2019 od 10:00 na ihrisku Močidlá. Hlavnými organizátormi 
sú členovia DHZ. Akcia je už zverejnená na web stránke obce a plagát visí na nástenke OÚ. 
Bude zabezpečený bufet a guľáš. O zábavu sa postará Únia žien a členovia ČK. Máme sľúbený 
nafukovací hrad, ukážky zásahu Polície ako aj jazdu na koníkoch. Starostka navrhuje schváliť 
400 € na výdaje.  
Sumu poslanci jednohlasne schválili. 
 
10.Došlá korešpondencia, rôzne 
Starostka  
- Ruší sa uznesenie č.217/2018 III. písm. a) zo dňa 08.09.2016 na základe stanoviska štátnej 
ochrany prírody SR – Správa národného parku Veľká Fatra (príloha č. 15) 
 
- List od Ing. Malka (príloha č.9), dostali všetci. Jedná sa o revitalizáciu Močidiel  
Ing. Malko – poďakoval poslancom, ktorí sa zúčastnili na brigáde ako aj p. Malkovi staršiemu.  
P. Žingor by mal uvoľniť priestor obecného pozemku. Upozornil aj na nedovolené parkovanie 
áut na Močidlách.  Navrhuje odstránenie plota, ktorý sa nachádza na obecnom pozemku. Tento 
plot je neudržiavaný a postavili ho chatári.  
Diskusia: 
Ing. Matuľa - navrhuje osloviť chatárov a zistiť kto plot postavil. 
Ing. Malko – k plotu sa nikto nehlási a treba hu určite odstrániť. 



Starostka – obec vyzve majiteľov chát, ktoré sa nachádzajú oproti, aby si plot odpratali a ak nie 
obec ho odstráni. 
 
- Cenová ponuka na ozvučenie TJ (príloha č. 10) 
Materiál poslanci dostali – cenová ponuka bola schválená. 
 
- V obci prebehla druhá etapa kontroly dopravného značenia. 27 dopravných značiek sa musí 
opraviť alebo úplne nahradiť. Firma Hakom poslala cenovú ponuku (príloha č. 11), ktorú 
poslanci schválili.  
 
- Ponuka koordinácie projektov v združení Metro bola poslancami zamietnutá (príloha č.12) 
 
- Ponuka čistenie pomníka SNP a dlažby bola poslancami zamietnutá (príloha č. 13) 
 
- Pozvánka na športové hry samosprávy . Záujemci  sa môžu prihlásiť u starostky do konca mája.  
 
- Zámer prenajatia TJ – dáva sa do poriadku zápis parciel 
 
- Uvažuje sa nad vznikom ulíc z dôvodu minutia súpisných čísel. 
 
- 30.4.2019 dostala žiadosť Gryf Media s.r.o. (príloha č. 14) o zosúladenie stavu UP, oprava ÚPN 
– O Bystrička. 
Poslanci materiál dostali a starostka žiada o vyjadrenie. 
Ing. Korbeľ – už sa k uvedenej problematike všetci vyjadrili a žiadne nové skutočnosti 
momentálne nemáme. 
 
11. Diskusia 
Ing. Korbeľ – Ako sa bude riešiť problém s vrakmi áut v obci? 
Starostka – v spolupráci s Políciou vypátrala majiteľov týchto áut, ktorým bude zaslané 
upozornenie o odstránení.  Zistilo sa, že tieto vraky áut rozmiestňujú po obci bratia Lenďákovci, 
ktorí sú už riešení Okresným úradom, odborom životného prostredia. 
 
p. Pšenka – navrhuje umiestniť značku zákaz parkovania na Močidlách ale táto značka musí byť 
schválená a právoplatne osadená.  
 
p. Woletz – upozorňuje na stanovište odpadu na Lázkach, ktoré niektorí ľudia zneužívajú tak, že 
prídu s prívesnými vozíkmi a vyhodia tam odpad, ktorý tam nepatrí (stavebný). Je možné, že sú 
to aj ľudia, ktorí v obci nebývajú. 
 
p. Kotrhová – uviedla sťažnosť na parkujúce autá pri jej plote počas akcií na ihrisku TJ. 
 
 
 
 

V  prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 
 

 

 



 

Prezenčná listina 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 

dňa 16.05.2019 v zasadačke Obecného úradu v 
Bystričke. 
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